

INDIVIDUAL TAX RESIDENCY SELF-CERTIFICATION FORM (to be completed by the Customer)

نموذج "الإبلاغ الضريبي الذاتي للإقامة الضريبية للأشخاص المسيطرين". (يستكمل من قبل العملاء)

تعليمات العملاء CUSTOMER INSTRUCTIONS

FOREIGN ACCOUNT TAX COMPLIANCE ACT (FATCA)

The information requested herein is collected in order to comply with regulations issued by the Central Bank of the United Arab Emirates in connection with the Foreign Account Tax Compliance Act ("FATCA"), a section of the United States Internal Revenue Code of 1986 that affects tax residents of the United States living abroad - including in the UAE.

For the purposes of the U.S. Foreign Account Tax Compliance Act (FATCA) and on the instructions of the Central Bank of UAE, all individuals opening bank accounts must certify as to whether they are U.S. or non U.S. persons. Please note that as part of our account onboarding procedures, we will review other documentation provided by you or documentation which is publicly available and may seek further information on the FATCA classification as selected below.

COMMON REPORTING STANDARD (CRS)

Regulations based on the OECD Common Reporting Standard ("CRS") require Financial Institutions to collect and report certain information about an account holder's tax residence. Each jurisdiction has its own rules for defining tax residence, and jurisdictions have provided information on how to determine if you are resident in the jurisdiction on 'OECD' website. In general, you will find that tax residence is the country/jurisdiction in which you live. Special circumstances may cause you to be resident elsewhere or resident in more than one country/jurisdiction at the same time (dual residency). If you are a U.S. citizen or tax resident under U.S. law, you should indicate that you are a U.S. tax resident on this form and you may also need to fill in an IRS W-9 form.

If your tax residence (or the account holder, if you are completing the form on their behalf) is located outside the U.A.E., we may be legally obliged to pass on the information in this form and other financial information with respect to your financial accounts to the tax authorities in the U.A.E and they may exchange this information with tax authorities of another jurisdiction or jurisdictions pursuant to intergovernmental agreements to exchange financial account information.

This form will remain valid unless there is a change in circumstances relating to information, such as the account holder's tax status or other mandatory field information that makes this form incorrect or incomplete. If your circumstances change and any of the information provided in this form becomes incorrect, you must notify us and provide an updated self-certification.

This form is intended to request information consistent with local law requirements.

A fine and/or penalty shall be imposed on any Account Holder or Controlling Person, as the case may be, if the self-certification that is required to be submitted by such Account Holder or Controlling Person to the Financial Institution contains any inaccurate or incorrect information and the Account Holder or Controlling Persons knows or should have known that the information provided is inaccurate or incorrect.

Please complete this form if you are an individual account holder.

For joint or multiple account holders, use a separate form for each individual person. Where you need to self-certify on behalf of an entity account holder, do not use this form. Instead, you will need an "Entity tax residency Self-Certification Form for Entity." Similarly, if you are a controlling person of an entity, please fill in a "Controlling person tax residency self-certification form" instead of this form.

If you are filling in this form on behalf of someone else.

Kindly ensure that you let them know that you have done so and tell us in what capacity you are signing under "Declaration and Signature". For example, you may be the custodian or nominee of an account on behalf of the account holder, or you may be completing the form under a power of attorney.

A legal guardian should complete the form on behalf of an account holder who is a minor.

As a financial institution, we are not allowed to give tax advice.

قانون الامتثال الضريبي للحسابات الأجنبية (فاتكا)

يتم جمع المعلومات المطلوبة هنا من أجل الامتثال للوائح الصادرة عن البنك المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة فيما يتعلق بقانون الامتثال الضريبي للحسابات الأجنبية ("FATCA")، وهـو جـزء مـن قانـون الإيـرادات الداخلية للولايات المتحدة لعام 1986 والذي يتعلق بالأمريكيين المقيمين خارج الولايات المتحدة الخاضعين للإبلاغ الضريبي - بما في ذلك دولة الإمارات العربية المتحدة.

استنادا الـى قانون الامتثال الضريبـي للحسابات الأجنبية الأمريكية وبناءَ علـى تعليمات البنك المركية وبناءَ علـى تعليمات البنك المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة، تلتزم كافة الأفراد التي تفتح حسابات بنكية الإقرار فيما إذا كانوا أشخاص أمريكيين أم غير أمريكيين. يرجى ملاحظة أنه كجزء من إجراءات إعداد الحساب لدينا، سيتم مراجعة الوثائق المتاحة للجمهور وقد نطلب المزيد من المعلومات تتعلق بتصنيف قانون الامتثال الضريبـي للحسابات الخارجية كما هـو محدد أدناه.

المعايير الموحدة للإبلاغ الضريبي (CRS)

اللوائح المستندة إلى المعايير الموحدة للإبلاغ الضريبي لمنظمة التعاون الاقتصادي والتنمية ("CRS") تتطلب من المؤسسات المالية جمع معلومات معينة والإبلاغ عنها فيما يتعلق بالإقامة الضريبية لصاحب الحساب. يتميز كل معينة والإبلاغ عنها فيما يتعلق بالإقامة الضريبية لصاحب الحساب. يتميز كل القصاص قضائي معلومات حول كيفية تحديد ما إذا كنت مفيمًا غاضعاً للضريبة في الاختصاص القضائي على موقع الويب الخاص بمنظمة التعاون الاقتصادي والتنمية (2000). بصورة عامة، ستجد أن الإقامة الضريبية هي البلد / الاختصاص القضائية الرفاقة في الإقامة الضروف الخاصة في الإقامة في مكان أخر أو الإقامة في الإقامة في أكثر من دولة / الفتصاص قضائي واحد في نفس الوقت (الإقامة المزدوجة). إذا كنت مواطئا أمريكيا أو مقيمًا خاضعاً للضريبة بموجب قانون الولايات المتحدة، فيجب عليك الإشارة إلى ملىء نموذج 8-RSW.

إذا كانت إقامتـك الضريبية أو الإقامـة الضريبية لصاحـب الحسـاب، إذا كنـت تسـتكمل النمـوذع بالنيابة عنـه) موجـودة خارج دولـة الإمـارات العربية المتحـدة، فأنـت ملـزم، عندئـذ وحسـب القانـون بإبـلاغ المعلومـات الـواردة فـي هـذا النمـوذج وغيرهـا مـن المعلومـات المالية فيمـا يتعلق بحسـاباتك المالية إلـى هيئة الضرائب فـي الإمـارات العربيـة المتحـدة وقـد يقومـون هـم، بتبـادل هـذه المعلومـات مــــ فـي الإمـارات العربيـة التابعـة لاختصـاص قضائـي أو اختصاصات قضائيـة أخـرى بموجـب الفاقيـات حكومـيـة دوليـة لتبـادل معلومـات الحسـاب المالـي.

يظـل هــذا النمـوذج سـاريًا مـا لــم يطـراً أي تغييـر فــي الظـروف المتعلقـة بالمعلومـات مثـل الحالـة الضريبيـة لصاحـب الحسـاب أو غيرهـا مــن المعلومـات الإناميـة التـي تجعـل هــذا النمـوذج غيـر صحيح أو غير كامـل. إذا طـراً أي تغيير على ظروفك وأصبحـت أي مــن المعلومـات المقدمـة فـي هــذا النمـوذج غيـر صحيحـة، يجـب عليـك إخطارنـا وتقديـم إبـلاع ذاتـى محـدث.

الغرض مـن هـذا النمـوذج هـو الحصـول علـى معلومـات متوافقـة مـع متطلبـات القانـون المحلـى.

يتم فرض غرامة و / أو عقوبة على أي صاحب حساب أو شخص مسيطر، حسب الأحــوال، إذا كان الإبــلاغ الذاتي المطلــوب تقديمــه مــن قبــل صاحـب الحســاب أو الشخص المسيطر إلــى المؤسسة المالية يحتـوي علــى أي معلومـات غير دقيقة أو غير صحيحة المعلومـات وأن صاحـب الحسـاب أو الشخص المسيطر كان علــى أو غير صحيحة المعلومـات وأن صاحـب الحسـاب أو الشخص المسيطر كان علــى مديدة بندلك أو توجب عليه إن يعلـم بـأن المعلومـات المقدمـة غير دقيقـة أو غير

يرجى استكمال هذا النموذج إذا كنت صاحب حساب "فرد".

لأصحاب الحسابات المشتركة أو المتعددة، يرجى استخدم نموفجًا منفصلًا لـكل شخص على حدا. برجى عدم استخدام هـذا النمـوذع إذا كنت بحاجة إلى الإبلاغ الضريبـي الذاتي للإقامـة الضريبية بالنيابـة عـن صاحـب حسـاب "كـيـان"، وعوضاً عـن ذلك، يرجى مـلء نمـوذج "الإبلاغ الضريبي الذاتي للإقامـة الضريبية للكـيان". وبالمثـل، إذا كنـت شـخضا مسـيطرًا علـى كـيـان مـا، يرجى مـلء نمـوذج "الإبلاغ الضريبـي الذاتي للإقامـة الضريبية للشخص المسـيطر "بـدلاً مـن هـذا النمـوذج.

إذا كنت تملأ هذا النموذج نيابة عن شخص آخر.

يرجى التأكد من إبلاغهم بأنك قد قمت بذلك، كما يرجى تدوين الصفة التي تخولـك بالتوقيـع علـى هـذا النمـوذج فـي الحقـل الـذي يحمـل عنـوان "الإقـرار والتوقيع". علـى سبيل المثال، أما بصفتك وصيًا أو مُرشـخا للتصـرف بالنيابة عـن صاحب الحسـاب أو بموجب توكيـل رسـمى.

بالنسبة لصاحب الحســاب "القاصــر" يتــم مــلء النمــوذج بالنيابــة عنــه مــن قبــل الوصــى القانونــى

بصفتنا مؤسسة مالية، لا يُسمح لنا بتقديم المشورة الضريبية.

Cursoner's Name (as per passport) Cir Nou (fir papiciohie) Account Number Sea of Birth (BO-MM-YYYY) Mobile Number Sea of Birth (BO-MM-YYYY) Mobile Number Sea of Birth (Forwicity) Country of Birth Sea of Birth (Forwicity) Sea							
Account Number	Customer's Name (as per passport)					ـم العميل (حسب جواز السفر)	ıш
Date of Birth (DD MM-YYYY) Mobile Number Email Place of Birth (Town/City) Country of Birth Country of Birth Current Residence Address Apartment Name & No إليام الموجول الموج	CIF No. (if applicable)					فم الملف التعريفي -CIF (إن ينطبق)	ij
المدعول الولادة البلدة المدعود المدع	Account Number					م الحساب	رق
المعنوا للولدة المدار المعالل العدة المدار المعالل العدار العالم المعالل العدار العالم العدار المعالل العدار العدار العدار العدار المعالل العدار العدار العدار المعالل العدار العدا	Date of Birth (DD-MM-YYYY)					یخ المیلاد (یوم -شهر- سنة)	تار
Place of Birth (Town/City) Country of Birth Current Residence Address Railing Address (# different from residence address) Large (# different from residence address) Railing Address (# different from Railing Address from Railing Address from Railing Address	Mobile Number					م المحمول	رق
المناول الإلاية الحالية العالم المناولة العالم	Email					بد إلكتروني	بري
المديرة الإذاكان مختلفا عن عتوال الإثامة المالية المديرة والا المالية المنافقة المالية المنافقة المالية المنافقة المالية المنافقة المالية المنافقة	Place of Birth (Town/City)					كان الولادة (بلدة/ مدينة)	70
The Account Holder is a tax resident and file in the Account Holder is a tax resident (file the propriate reason from the following a table indicating (i) where the Account Holder is a tax resident (indicating country)). Resident and make file the Account Holder is a tax resident (indicating country)	Country of Birth					: الميلاد	بل
المربو وقم المنزل / الانققال المربية المنحدة لمعدد المربية على المربو ا							
الدرب معلى Street Name & No. Street Name & No. الترب معلى الترب معلى الترب مل البريد البريد الترب المن البريد البريد الإسلام البريد المقارب والما البريد المقارب البريد المقارب البريد المقارب المقيم والما البريد البريد المقارب البريد المقارب المقيم والما البريد المقارب المقيم والما البريد المقارب المقيم والما البريد البريد المقارب المقيم والما البريد المقارب المقيم والما البريد المقورب المولي على ومن البريد المولي المولي المقرب المقيم والما البريد المقورب المولي على ومن البريد المولي المولي على ومن البريد المقراب المقيم والما البريد المولي على ومن المولي على المولي على المولي					0		,
Nearest Landmark والمواقع المعافرة المواقع المعافرة المرات البريدي المواقع المعافرة المرات البريدي المواقع المعافرة المرات البريدي المواقع المعافرة المعافرة المعافرة المواقع المعافرة ال	اسم و رقم الشارع						
Town, City, Province ومنه التريدي المراد البريدي المراد البريدي المراد البريدي المراد البريدي المراد البريدي المراد البريدي المراد المرد المرد المرد المراد المراد المراد المرد المرد المرد المرد المرد المر							
A. COUNTRY OF RESIDENCE FOR TAX PURPOSES المدينة المائية ولا أخرى الضريبية في الإمارات العربية المائية والمائية والمائية ولا أخرى على الأسلمة المائية والمائية و							
A. COUNTRY OF RESIDENCE FOR TAX PURPOSES 1. Are you a Tax Resident of any country other than UAE? 2. Do you hold a UAE residency visa with a term of five (5) years or more? ("if yes, kindly respond to additional questions below): 4. Did you obtain UAE tax residency under a residency by investment scheme? 5. Did you obtain UAE tax residency under a residency by investment scheme? 6. Did you obtain UAE tax residency under a residency by investment scheme? 7. Did you obtain UAE tax residency under a residency by investment scheme? 8. Are you resident of any other country(ies)? 8. Are you resident of any other country(ies)? 8. Specify the jurisdiction(s) in which you were subject to personal income tax during the previous calendar year? (if not applicable please mention "NA") 9. Provide Country of Tax Residence Related Information: Please complete the following table indicating (i) where the Account Holder is tax resident and (ii) the Account Holder's TIN for each country/insdiction indicated (including UAE). 18. If a Tax Identification Number (TIN) is not provided, please select the appropriate reason from the following. Reason A: The country where the Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TiNs to its residents. 19. Induced the provided please indicating (in the Account Holder is a tax resident in more than three countries, please use a separate sheet. 19. If a Tax Identification Number (TIN) is not provided, please select the appropriate reason from the following. 19. Reason A: The country where the Account Holder is a tax resident in more than three countries, please use a separate sheet. 19. Identification Number (TiN) is not provided, please select the appropriate reason from the following. 19. Identification Number (TiN) is not provided, please select that provided in the provided please residents and in the provide							
1. Are you a Tax Resident of any country other than UAE? Pes'	•						
1. Are you a Tax Resident of any country other than UAE? Pes'							
2. Do you hold a UAE residency visa with a term of five (5) years or more? (*if yes, kindly respond to additional questions below): رح المتحدة للغرارة إقامة في دولة الإمارات العربية المتحدة لعدة فحمس questions below): رم المتحدة الغرارة إذا كانت الإمانة بنعم، يرجى الرد على الأسئلة التربيع ألم والمرات بموجب الإقامة المريبية في الإمارات بموجب الإقامة المريبية في الإمارات العربية في الإمارات بموجب الإقامة المريبية في الإمارات بموجب الإقامة المريبية في الإمارات بموجب الإقامة المريبية في الإمارات العربية في الإمارات بموجب الإقامة المريبية في الإمارات بموجب الإمارات العربية في الإمارات بموجب الإقامة المريبية في الأمارات بموجب الإمارات العربية في الإمارات بموجب الإمارات العربية في الإمارات العربية الممارات العربية المضارات العربية المضارات العربية المضارات العربية المضارات العربية المضارات العربية في أكثر من ثلاث الملاحة المريبية الممارات العربية المقربية للمقربية في أكثر من ثلاث المريبة المقربية المقربية الموربية في أكثر من ثلاث المريبية المقربية المقربية في أكثر من ثلاث المريبية المقربية المقربية المقربية في أكثر من ثلاث المريبية المقربين فيها المريبية المقربية المقربين فيها المريبية المقربين فيها المريبية المقربين فيها المريبية المقربين فيها المريبية المقربية القربية المقربية المقربية المقربية المقربية المقربية المقربية المقربية المقربية التعربية ال	A COUNTRY OF BESIDEN	CE END TAY DIIDDNCEC			2.	والمرابعة المترافية المنابية	í
(5) years or more? (*If yes, kindly respond to additional questions below): (5) years or more? (*If yes, kindly respond to additional questions below): (6) Did you obtain UAE tax residency under a residency by investment scheme? (7) Did you obtain UAE tax residency under a residency by investment scheme? (8) Pose of the jurisdiction of any other country(jes)? (9) Are you resident of any other country(jes)? (9) Are you resident of any other country(jes)? (1) Are you resident of any other country(jes)? (1) Are you resident of any other country(jes)? (2) Pose of the jurisdiction(s) in which you were subject to personal income tax during the previous calendar year? (2) If not applicable please mention 'NA' (3) Provide Country of Tax Residence Related Information: (4) Provide Country of Tax Residence Related Information: (5) Provide Country of Tax Residence Related Information: (6) Provide Country of Tax Residence Related Information: (7) Provide Country of Tax Residence Related Information: (8) Provide Country of Tax Residence Related Information: (8) Provide Country of Tax Residence Related Information: (8) Provide Country of Tax Residence Related Information: (9) Provide Country of Tax Residence Related Information: (9) Provide Country of Tax Residence Related Information: (1) Ploade Tax Residence Related Information: (1) Ploade Tax Residence Related Information: (2) Provide Country of Tax Residence Related Information: (3) Provide Country of Tax Residence Related Information: (4) Provide Country of Tax Residence Related Information: (5) Provide Country of Tax Residence Related Information: (6) Provide Country of Tax Residence Related Information: (7) Provide Country of Tax Residence Related Information: (8) Provide Country of Tax Residence Related Inf	A. COUNTRY OF RESIDENCE	CE FOR TAX PURPOSES					
investment scheme? • Are you resident of any other country(ies)? • Specify the jurisdiction(s) in which you were subject to personal income tax during the previous calendar year? (if not applicable please mention 'NA') 3. Provide Country of Tax Residence Related Information: Please complete the following table indicating (i) where the Account Holder is tax resident and (ii) the Account Holder's TIN for each country/jurisdiction indicated (including UAE). If the Account Holder is a tax resident in more than three countries, please use a separate sheet. If a Tax Identification Number (TIN) is not provided, please select the appropriate reason from the following. Reason A: The country where the Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TINs to its residents. Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN Yes* Yes* No Ves* Yes* No Ves* No No Ves* No Ves* No No No Ves* No No No No No No No No No N			Yes* 🗌 معن	ربية		هل أنت شخص مقيم في أية دولة أخرى	
 Are you resident of any other country(les)? Are you resident of any other country(les)? Are you resident of any other country(les)? Specify the jurisdiction(s) in which you were subject to personal income tax during the previous calendar year? (if not applicable please mention 'NA') Are you resident of any other country fix personal income tax during the previous calendar year? (if not applicable please mention 'NA') Provide Country of Tax Residence Related Information: Question (i) Label (ii) Label (iii) Label (iii) Label (iii) Label (iii) Label (iiii) Label (iiii) Label (iiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiii	Are you a Tax Resident of any co Do you hold a UAE residency vis (5) years or more? (*If yes, kind)	ountry other than UAE?	Yes* معن No الا Yes* Yes*	دة خمس	، غير دولة الإمارات الع ت العربية المتحدة لم	هل أنت شخص مقيم في أية دولة أخرى المتحدة للأغراض الضريبية ؟ هل تحمل تأشيرة إقامة في دولة الإمارار (ه) سنوات أو أكثر؟ (* إذا كانت الإجابة ب	.1
personal income tax during the previous calendar year? (if not applicable please mention 'NA') 3. Provide Country of Tax Residence Related Information: Please complete the following table indicating (i) where the Account Holder is tax resident and (ii) the Account Holder's TIN for each country/jurisdiction indicated (including UAE). If the Account Holder is a tax resident in more than three countries, please use a separate sheet. If a Tax Identification Number (TIN) is not provided, please select the appropriate reason from the following. Reason A: The country where the Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TINs to its residents. Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN Account Holder is a tax during the previous cleand in for a representation (if not applicable please mention 'NA') Account Holder is a tax resident in more than three countries, please use a separate sheet. Account Holder is a tax resident in more than three countries, please use a separate sheet. Account Holder is a tax resident in more than three the appropriate reason from the following. Account Holder is a tax resident in more than three the appropriate reason from the following. Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TINs to its residents. Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TINs to its residents. Account Holder is a tax resident in more than three the Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TINs to its residents. Account Holder is a tax definition indicated (including UAE). (Includin	Are you a Tax Resident of any co Do you hold a UAE residency vis (5) years or more? (*If yes, kind questions below): Did you obtain UAE tax residency visions.	ountry other than UAE? sa with a term of five ly respond to additional	Yes* رفعه No الا Yes* رفعه No الا Yes* العم	دة خمس ر الأسئلة	, غیر دولة الإمارات الع ت العربیة المتحدة لم نعم، یرجی الرد علی	هل أنت شخص مقيم في أية دولة أخرى المتحدة للأغراض الضريبية ؟ هل تحمل تأشيرة إقامة في دولة الإمارار (ه) سنوات أو أكثر؟ (* إذا كانت الإجابة ب الإضافية أدناه): • هل حصلت على الإقامة الضريبية ف	.1
Please complete the following table indicating (i) where the Account Holder is tax resident and (ii) the Account Holder's TIN for each country/jurisdiction indicated (including UAE). If the Account Holder is a tax resident in more than three countries, please use a separate sheet. If a Tax Identification Number (TIN) is not provided, please select the appropriate reason from the following. Reason A: The country where the Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TINs to its residents. Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN Please complete the following (i) where the Account Holder's TIN and country (ii) the Account Holder's TIN and country (iii) t	Are you a Tax Resident of any co Do you hold a UAE residency vis (5) years or more? (*If yes, kindle questions below): Did you obtain UAE tax reside investment scheme?	sa with a term of five by respond to additional ency under a residency by	Yes* رفعه No الا Yes* رفعه No الا Yes* رفعه Yes* الا	دة خمس ر الأسئلة	غير دولة الإمارات الع ت العربية المتحدة لم نعم، يرجى الرد على في الإمارات بموجب	هل أنت شخص مقيم في أية دولة أخرى المتحدة للأغراض الضريبية ؟ هل تحمل تأشيرة إقامة في دولة الإمارار () سنوات أو أكثر؟ (* إذا كانت الإجابة بالإضافية أدناه): • هل حصلت على الإقامة الضريبية فعن طريق الاستثمار ؟	.1
Please complete the following table indicating (i) where the Account Holder is tax resident and (ii) the Account Holder's TIN for each country/jurisdiction indicated (including UAE). If the Account Holder is a tax resident in more than three countries, please use a separate sheet. If a Tax Identification Number (TIN) is not provided, please select the appropriate reason from the following. Reason A: The country where the Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TINs to its residents. Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN Please Complete the following indicating (i) where the Account Holder's TIN in the following indicated (including UAE). If the Account Holder is a tax resident in more than three countries, please use a separate sheet. If a Tax Identification Number (TIN) is not provided, please select the appropriate reason from the following. Reason A: The country where the Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TINs to its residents. Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN	Are you a Tax Resident of any co Do you hold a UAE residency vis (5) years or more? (*If yes, kindle questions below): Did you obtain UAE tax reside investment scheme? Are you resident of any other Specify the jurisdiction(s) in a personal income tax during the second control of th	sa with a term of five ly respond to additional ency under a residency by r country(ies) ? which you were subject to the previous calendar year?	Yes* رفعه No الا Yes* رفعه No الا Yes* رفعه Yes* الا	دة خمس الأسئلة الإقامة	, غير دولة الإمارات الع ت العربية المتحدة لم نعم، يرجى الرد على في الإمارات بموجب برى ؟ ئية التي خضعت في نة الميلادية السابقة	هل أنت شخص مقيم في أية دولة أخرى المتحدة للأغراض الضريبية ؟ هل تحمل تأشيرة إقامة في دولة الإماران (٥) سنوات أو أكثر؟ (* إذا كانت الإجابة بالإضافية أدناه): • هل حصلت على الإقامة الضريبية في عن طريق الاستثمار؟ • هل أنت مقيم بأية دولة (دول) أذ الضريبة الفضافية العناص (الاختصاصات) القضا	.1
If the Account Holder is a tax resident in more than three countries, please use a separate sheet. If a Tax Identification Number (TIN) is not provided, please select the appropriate reason from the following. Reason A: The country where the Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TINs to its residents. Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN If the Account Holder is a tax resident in more than three countries, and in the country where the appropriate reason from the following. Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN Reason B: The Account Holder is a tax resident in more than three countries, and in the country where the appropriate reason from the following. Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN	Are you a Tax Resident of any co Do you hold a UAE residency vis (5) years or more? (*If yes, kindle questions below): Did you obtain UAE tax reside investment scheme? Are you resident of any other Specify the jurisdiction(s) in a personal income tax during the (if not applicable please ment).	sa with a term of five ly respond to additional ency under a residency by r country(ies) ? which you were subject to the previous calendar year? tion 'NA')	Yes* انعم No الا Yes* الا No الا Yes* الا No الا Yes* الا	دة خمس الأسئلة الإقامة ?؟ لضريبية: يـ	ي غير دولة الإمارات الع ت العربية المتحدة لم نعم، يرجى الرد على في الإمارات بموجب برى ؟ ثية التي خضعت في نة الميلادية السابقة ")	هل أنت شخص مقيم في أية دولة أخرى المتحدة للأغراض الضريبية ؟ هل تحمل تأشيرة إقامة في دولة الإمارات (٥) سنوات أو أكثر؟ (* إذا كانت الإجابة بالإضافية أدناه):	.2
If a Tax Identification Number (TIN) is not provided, please select the appropriate reason from the following. Reason A: The country where the Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TINs to its residents. Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN	1. Are you a Tax Resident of any co 2. Do you hold a UAE residency vis (5) years or more? (*If yes, kindle questions below): • Did you obtain UAE tax reside investment scheme? • Are you resident of any other • Specify the jurisdiction(s) in a personal income tax during the first of the provide Country of Tax Residents of the following Account Holder is tax residents.	sa with a term of five ly respond to additional ency under a residency by r country(ies) ? which you were subject to the previous calendar year? tion 'NA') dence Related Information: ng table indicating (i) where the and (ii) the Account Holder'	Yes* اله	دة خمس الأشئلة الإقامة نان الخي يد الضريبيـ ة: ير	يغير دولة الإمارات الع ت العربية المتحدة لم نعم، يرجى الرد على في الإمارات بموجب نية التي خضعت في نة الميلادية السابقة نما يلــي: (ا) المــخ للضريبــة فيــه و (٢	هل أنت شخص مقيم في أية دولة أخرى المتحدة للأغراض الضريبية ؟ هل تحمل تأشيرة إقامة في دولة الإمارات (٥) سنوات أو أكثر؟ (* إذا كانت الإجابة بالإضافية أدناه): • هل حصلت على الإقامة الضريبية في عن طريق الاستثمار؟ • هل أنت مقيم بأية دولة (دول) أذ الضريبة الدخل الشخصي خلال السادرية الدخل الشخصي خلال السادرية لا ينطبق ليجى ذكر "لا ينطبق السحكمال الجحول التالي حسب يرجى تقديم المعلومات المتعلة المحاب الحساب مقيمًا خاضعاً لا الضريبي لصاحب الحساب في كالرساب في كال	.2
Reason A: The country where the Account Holder is a tax resident (liable to pay tax) does not issue TINs to its residents. Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN	1. Are you a Tax Resident of any co 2. Do you hold a UAE residency vis (5) years or more? (*If yes, kindle questions below): • Did you obtain UAE tax reside investment scheme? • Are you resident of any other • Specify the jurisdiction(s) in a personal income tax during the first of the personal income tax during the first open search. 3. Provide Country of Tax Resident of the following Account Holder is tax resident for each country/jurisdiction.	sa with a term of five ly respond to additional ency under a residency by r country(ies)? which you were subject to the previous calendar year? tion 'NA') dence Related Information: ng table indicating (i) where at and (ii) the Account Holder' in indicated (including UAE). tax resident in more than	Yes* اله	دة خمس الأشئلة الإقامة نان الـ في ير الرقــم التو القضائــي م	, غير دولة الإمارات الع ت العربية المتحدة لم نعم، يرجى الرد على في الإمارات بموجب نية التي خضعت في ") نما يلــي: (ا) المـــة لل دولــة الفتصاص لي دولـة المتحدة).	هل أنت شخص مقيم في أية دولة أخرى المتحدة للأغراض الضريبية ؟ هل تحمل تأشيرة إقامة في دولة الإماراد (٥) سنوات أو أكثر؟ (* إذا كانت الإجابة بالإضافية أدناه):	.2
Reason B: The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN السبب ب: لا يمكن لصاحب الحســاب الحصــول علــى رقــم التعريــف	 Are you a Tax Resident of any control (5) years or more? (*If yes, kinding questions below): Did you obtain UAE tax reside investment scheme? Are you resident of any other (if not applicable please ment) Provide Country of Tax Resident of each country/jurisdiction (If the Account Holder is a countries, please use a separation of the count of the country of the countries, please use a separation. 	sa with a term of five ly respond to additional ency under a residency by r country(ies)? which you were subject to the previous calendar year? tion 'NA') dence Related Information: ng table indicating (i) where that and (ii) the Account Holder' in indicated (including UAE). tax resident in more than the sheet. r (TIN) is not provided, please s	Yes* رفعه No الا Yes* رفعه No الا Yes* رفعه No الا Yes* الافعه No الافعه E the (s TIN الافعه شار الد الافعه	دة خمس الأسئلة الإقامة أن الـذي يد ال الـدي يد القائدي م أكثر مــن	ي غير دولة الإمارات الع ت العربية المتحدة لم نعم، يرجى الرد على في الإمارات بموجب ئية التي خضعت في نة الميلادية السابقة نية الميلادية السابقة ليلي: (۱) المحة للضريبة فيه و (۲ بية المتحدة). ل.	هل أنت شخص مقيم في أية دولة أخرى المتحدة للأغراض الضريبية ؟ هل تحمل تأشيرة إقامة في دولة الإماراء (ه) سنوات أو أكثر؟ (* إذا كانت الإجابة بالإضافية أدناه): • هل حصلت على الإقامة الضريبية في عن طريق الاستثمار؟ • هل أنت مقيم بأية دولة (دول) أذ المريبة الدخل الشخصي خلال السناد للمريبة الدخل الشخصي خلال السناد للإينطبق، يرجى ذكر "لا ينطبق المتعلق المحب الحساب مقيمًا فاضعاً لللمريبي لصاحب الحساب في كاليها (بما في ذلك دولة الإمارات العرباد ول، فيرجى المحساب مقيمًا خاضعاً للالمريبي لصاحب الحساب في كاليها (بما في ذلك دولة الإمارات العرباد ول، فيرجى المحساب مقيمًا خافوا إذا كان صاحب الحساب مقيمًا خافوا إذا كان عاحب الحساب مقيمًا كان عادير يتم توفير رقم التعريف الض	.2
	 Are you a Tax Resident of any control (5) years or more? (*If yes, kinding questions below): Did you obtain UAE tax reside investment scheme? Are you resident of any other (if not applicable please ment) Provide Country of Tax Resident of any other (if not applicable please ment) Provide Country of Tax Resident of any other (if not applicable please ment) Provide Country of Tax Resident of a tax resident	sa with a term of five ly respond to additional ency under a residency by r country(ies)? which you were subject to the previous calendar year? tion 'NA') dence Related Information: Ing table indicating (i) where that and (ii) the Account Holder' in indicated (including UAE). tax resident in more than the sheet. r (TIN) is not provided, please she following.	Yes* معنی الاد Yes* الا Yes* الاد Yes* الاد الاد Yes* الاد الاد الاد الاد الاد الاد الاد Select الاد Sident الاد الاد	دة خمس الأشئلة الإقامة الأسئلة الأسئل	بغير دولة الإمارات الع ت العربية المتحدة لم نعم، يرجى الرد على في الإمارات بموجب نية التي خضعت في نة الميلادية السابقة لم دولة الإقامة اللمربية فيه و (٢ لمحامل المتحدة). لريبي (TIN)، فيرجا الضرائب) لا تصدر	هل أنت شخص مقيم في أية دولة أخرى المتحدة للأغراض الضريبية ؟ هل تحمل تأشيرة إقامة في دولة الإمارات (٥) سنوات أو أكثر؟ (* إذا كانت الإجابة بالإضافية أدناه): • هل حصلت على الإقامة الضريبية في عن طريق الاستثمار؟ • هل أنت مقيم بأية دولة (دول) أذ المضريبة الدخل الشخصي خلال الساد لضريبة الدخل الشخصي خلال الساد للمريبة الدجل المعلومات المتعلق الستكمال الجدول التالي حسب يرجى تقديم المعلومات المتعلق الضريبي لصاحب الحساب مقيمًا خاصاً للا الضيبي لصاحب الحساب في كال العرب الما في ذلك دولة الإمارات العرب الإما في ذلك دولة الإمارات العرب الخلال العرب الدساب مقيمًا خاص دول، فيرجى استخدام نموذج منفصا والمائم لذلك مما يلي. إذا لم يتم توفير رقم التعريف الضالملائم لذلك مما يلي.	.2

بلد الإقامة الضريبية Country of Tax Residence	رقم التعريف الضريبي (TIN) / الرقم المكافئ له Taxpayer Identification Number (TIN)/Equivalent	لرقم تیار من Reason	إذا تعذر الحصول على التعريف الضريبي/ ا مكافئ له يرجى الاخ (أ، ب) if unable to obtain /Equivalent (A, B)	Remarks (incase Reason B is selected)
1.				
2.				
3.				
B. U.S CITIZENSHIP / RESI	DENCY RELATED INFORMA	TION	لإقامة	ب. المعلومات المتعلقة بالجنسية الأمريكية / ا
Kindly select atleast any one (as	s appropriate):		ء):	يرجى الاختيار مما يلي اختياراً واحداً على الأقل (حسب الاقتضا
I confirm that I am a U.S citizen / Green Card/ Tax Resident of USA completely filled and signed W9	/ was born in USA and submitte		ولايات المتحدة	أؤكد أنني مواطن أمريكي / مقيم في الولايات المت / حامـل بطاقة خضراء أمريكية / مقيـم ضريبـي في الر الأمريكية / ولـدت في الولايات المتحـدة الأمريكية وقده معبـاً وموقفـا بالكامـل.
I confirm that I am no more a U Holder of a US Green Card/ Tax provide a W8-BEN form with s	Resident of USA in which cas		، ضریبی فی	أؤكـد أننـي لـم أعـد مواطنًـا أمريكيًـا / مقيمًـا فـي الو الأمريكيـة / حامــل بطاقـة خضــراء أمريكيـة / مقيــه الولايــات الـمتحــدة الأمريكيـة وفــي هـــذه الحالــة أقــدم نر مـــع الـمســتندات الداعمــة.
I have never been a US Person have never held a US Green Ca	oeen a US Person by citizenship or residency and l ا peen a US Person by citizenship or residency and l الإقامـة ولـم أحمـل مطلقًا غضراء أمريكيـة.			لـم أكـن أبـذَا مواطنًا أمريكيًا بالجنسـية أو الإقامـة ولـه بطاقـة خضـراء أمريكيـة.
C. DECLARATION AND SIG	NATURE (MANDATORY)			ج. الإقرار والتوقيع (إلزامي)
I understand that the informat full provisions of the terms ar Holder's relationship with Du how DIB may use and share t	nd conditions governing the A ubai Islamic Bank (DIB) settir	ccount ng out	 ، الحساب مع بنـك ك دبـي الإسلامــي	أقر بـأن المعلومـات والبيانـات التـي قدمتهـا مشـمولة المتعلقـة بالشـروط والأحـكام التـي تحكـم علاقـة صاحـب دبـي الإسلامــي (DIB) والتــي تبيــن كيـف يســتطيع بنـ اســتخدام ومشـاركـة المعلومـات التــي قمــت بتقديمهـ
I acknowledge that the information contained in this form and information regarding the Account Holder and any Reportable Account(s) may be provided to the tax authorities / Central Bank of the country in which this account(s) is / are maintained and exchanged with tax authorities of another country or countries in which the Account Holder may be tax resident pursuant to intergovernmental agreements to exchange financial account information.		أقرّ بـأنّ المعلومـات الــواردة فــي هـــذا النمــوذج والمعلومـات المتعلقـة بصاحـب الحســاب وأي حســاب (حســابات) خاضعــة للإبلاغ الضريبــي يمكــن إبلاغ الهيئـات الضريبـية الحســاب المركــزي للدولــة الــتي يتــم فتح الحســاب (لحســابات) ومشــاركتها مــع الهيئــات الضريبيــة لــدى الدولــة (دول) أخــرى والــتي قــد يكــون صاحـب الحســاب مقيــما فيهــا خاضـعا للضريبــة اســـتنادأ الـــى الاتفاقــات الحكومــيـة الدوليــة المبرمــة لتبــادل معلومــات الحســابات الماليــة.		
I certify that I am the Account the Account Holder) of all the				أقر بأنني صاحب الحسـاب (أو المفـوض بالتوقيـع باســ فيمـا يتعلـق بكافـة الحسـابات التــي يتعلـق بهـا هــذا النـ
I declare that all statements made in this declaration are, to the best of my knowledge and belief, correct and complete. I absolve DIB from any responsibility in the event of any errors, inconsistencies or lack of details provided above.		وأؤكـد بــان جميــع البيانــات التــي تــم الأدلاء بهــا فــي هـــــــــــــــــــــــــــــــــ		
I undertake to advise DIB within 30 days of any change in circumstances which affects the tax residency status of the individual identified in this form or causes the information contained herein to become incorrect, and to provide DIB with a suitably updated self-certification and Declaration within 90 days of such change in circumstances.		وأتعهـ د بإبلاغ بنـك دبـي الإسلامـي فـي غضـون 30 يـوماً مـن حـدوث أي تغيير في الظروف التي مـن شأنها أن تؤثر علـى وضع الإقامـة الضريبية للفـرد المذكـور فـي هـذا النمـوذج أو التـي قـد تجعـل المعلومـات والبيانات الـواردة هـنا غيـر صحيحـة، كـمـا التـزم بتزويـد بنـك دبـي الإسلامـي بإقـرار ضريبـي ذاتـي محـدث وملائـم خلال 90 يـوماً مـن حـدوث هـذا التغييـر فـي الظـروف.		
I understand that as per the applicable CBUAE regulations, I may be subject to fines and/or penalties incase if the CRS self-certification submitted to the Bank contains any inaccurate or incorrect information that I know or should have known that the information provided is inaccurate or incorrect.		أقر بأننــي بموجـب لوائـح المصـرف المركــزي لدولــة الإمــارات العربيــة المتحــدة المعمــول بهــا ، قــد أتعــرض لغرامــات و / أو عقوبــات فــي حالــة وجــود أي معلومــات غيــر دقيقــة أو غيــر صحيحــة كنــت علــى علــم بهــا أو كان ينبغــي أن أعلـم بهـا ، فـي الإقــرار الضريبــي الذاتــي - المعاييــر الموحــدة للإقــرار الضريبــي ، المقــدم إلـــى البنــك .		
signed this Self-Certifica certify that the informatio	TATUS	m and orrect,	ـذا أن المعلومــات	إقرار بالوضع غير المتغير □ تحت عقوبات الحنث باليمين، أقر أنني قمت بف الذاتي هـذا وتوقيعه، وأؤكد وأشـهد بموجب ه الـواردة هنـا كانـت صحيحـة وصحيحـة وكاملـة ، 2023 وظلـت كمـا هـي ولـم تتغير حتـى الآن.

and unchanged to date.

Signature			التوقيع
Name (as per passport)			الاسم (حسب جواز السفر)
Capacity (Self, POA holder, Guardian etc.)			الصفة (بصفة شخصية، صاحب التوكيل، وصي قانوني، إلخ.)
Date (DD/MM/YYYY)			الـتاريخ (يـوم، -شهر - سـنـة)
Note: If you are not the Account Holder, please indicate the capacity in which you are signing the form. If signing under a power of attorney please also attach a certified copy of the power of attorney.		ملاحظة: إذا لم تكن صاحب الحساب، يرجى الإشارة إلى الصفة التي تخولك بتوقيع هذا النموذج. في حالة التوقيع بموجب توكيل رسمي، يرجى أيضًا رفاق نسخة مصدقة من التوكيل.	

D. BANK USE ONLY (Signature Verified By)		د. لاستخدام البنك فقط (تم التحقق من التوقيع بواسطة)		
Business Segment			قطاع الأعمال	
Staff Name			اسم الموظف	
Staff ID			معرف الموظفين	
Signature / Extension			التوقيع	
Date (DD/MM/YYYY)			التاريخ (يوم -شهر- سنة)	
Time of Call			وقت الاتصال	
Type of Verification	Physical 🗌 بدني	شفهي Verbal 🗌	نوع التحقق	